
Zápis z porady vedení konané dne 26. 5. 2014 

Přítomni: Šrubařová, Regner, Kohoutková, Ledvinka, Dostál, Veselý, Holub, Bartošek, 

Matyska, Křenek, Novotná Buršíková, 

Omluveni: Račanský 

 

1. Informace od ředitele 

– Tento týden proběhnou schůzky se 4 potenciálními dodavateli telefonních ústředen.  

 

2. Dlouhodobý záměr MU 

– Zpracované podklady pro vedení MU budou odeslány až začátkem června, pan 

prorektor doporučuje do nich zapracovat i běžné provozní věci.  

– V pátek proběhne schůzka s Janyškou a Brandejsem – překryvy IS a ÚVT v běžném 

provozu, synchronizace  

 

3. Nový web MU  

– Antol bude od 1. června formálně pověřen tvorbou univerzitního webu, bude převeden 

do divize uživatelské podpory. Aktuálně skládá tým, je třeba dořešit spolupráci  

s oddělením vývoje webů z DIS. Matyska prodiskutuje s Kohoutkovou vhodnou osobu 

pro funkci intenzivní spojky. Tomáš Staudek zapojen aktuálně jako grafik v týmu, 

Matyska probere na RMU možné využití centrálních interních rozvojových projektů 

pro oblast rozvoje webů. 

– Proběhla schůzka s kancléřkou – Matyska jmenován do komise pro výběr digitálního 

manažera na RMU, setkání s uchazeči proběhne v úterý dopoledne (Kohoutková 

dalším členem komise za ÚVT).  

 

4. Změny v divizích 

– Od 1. června se Křenek stane vedoucím divize péče o uživatele, Regner bude jeho 

prvním zástupcem s odpovídajícími pravomocemi uvnitř divize. Křenek se bude 

primárně věnovat vědeckému IT, Regner spíše technické podpoře. Regner zůstává 

členem kolegia. Křenek a Regner požádáni o analýzu současné organizace divize, 

případná změna této organizace musí být navržena v průběhu června. (kontrola 30. 6.) 

– Posílení vedení divize by mělo přispět k celkovému posílení role divize jako zástupce 

odběratelů služeb ústavu. Jednou z podstatných záležitostí je další odlišení rolí 

vývojářů a osob odpovědných za konkrétní služby; v tomto směru bude posílena role 

DUP i ve vztahu k DIS. 

– Jedním z prvních kroků bude uchopení přístupovek a zabezpečovaček, uvolnění 

oddělení Strejčkové pro vývoj software a nikoliv přímou odpovědnost za nasazení.  

– Bude vypsáno výběrové řízení na vedoucího divize výpočetní a úložné infrastruktury –

do doby výběru vedoucího bude řízením divize pověřen Malinka. 

 

5. Kontrola úkolů z minulé porady 

– Křenek a Dostál informovali o jednáních týkajících se strategických projektů MU. 

Matyska se sejde s Matyášem, Vévodovou a Čermákem – dostavba budovy FI.  

– Open access – Bartošek se sejde s Brandejsem, případně s Rabušicem, vyjasnění 

aktivit, celkové koncepce s výhledem na Horizont 2020. (kontrola 9. 6.) 

– Viditelnost plánu kontrol – již funguje. Pouze číst, nezapisovat, nezasahovat do práv 

zadavatelů.  

– Evidence software – informace o stavu (30. 6.) 



– Zkušenosti s Office 365 – Regner sepíše poznatky, na kolegium 16. června přizve 

Lešku.  

– Digitální podpisy pro administrativu MU – u ředitelky Nešporové zprovozněno, Roček 

postupně zajistí nasazení i u dalších personalistů na fakultách a dalších HS 

(s případným proškolením), využije se plánovaná schůze všech personalistů v průběhu 

týdne. Bude nutné instruovat (proškolit) i pracovníky LVT, pokud s možnosti nejsou 

seznámeni.  

– Veselý informoval o schůzce o SAFE Q, proběhne jednání s Mikšíkem. Je zájem o  

zaměstnanecké tisky, spolupráce s ESF. Stávající smlouvy s Impromatem omezeny na 

platformy Microsoft, rozšíření je řešitelné; je třeba zorganizovat schůzku s majitelem 

licence (Y SOFT) – pomůže Holub. Informace – 16. 6. (Veselý) 

6. Ostatní 

– Novotná Buršíková přepošle Dostálovi e-mail týkající se analýzy vědeckého výzkumu 

a osob na pracovištích. Matyska si vyžádá seznam z FI, zjistí překryvy.  

– Šrubařová informovala, že rektor rozhodl o upřesnění pravidel o spolu- a 

předfinancování projektů – v budoucnu pravděpodobně ošetřeno opatřením rektora, už 

nyní se uplatňuje.  

– Regner prodiskutoval se Sellnerem otázku kampusových licencí, tajemníci projednají 

na svých fakultách. Veselý zkontroluje, aby materiál nešel od Sellnera bez našeho 

vědomí.  

– Křenek informoval, že projekt s IBA do H2020 prošel prvním kolem hodnocení, nyní 

se pracuje na finálním znění projektu. 

– Bude vypsáno předběžné oznámení o vypsání veřejné zakázky na rychlá 10GBPS 

páteřní sít pro výzkum v předpokládané hodnotě 1,2 mil. Kč bez DPH.  

– Kohoutková informovala o schůzce kolem ISu CEITEC – nabízejí monitoring 

laboratorních přístrojů na informační bázi, bude probíhat další napojení na centrální 

univerzitní systémy (Magion), začátkem prázdnin dodají specifikace svých představ.  

– Kohoutková informovala, že budeme oslovení ZČU – zájem prezenovat INET u nich, 

ředitel souhlasí. 

– Výkonnostní příplatky – divizní vedoucí hovořili se všemi, jimž se výkonnostní 

příplatky snižují, tito pracovníci mohou chodit na personální převzít nové výměry.  

– Funkční příplatky ve vztahu k interním projektům – zaslal pouze Regner, ostatní 

pošlou obratem.  

– Ředitel znova požádal divizní o tabulku s výkonnostními příplatky pro kategorii 

vizionář (uvádět pouze ty, kteří v kategorii zůstali, nikoli přeřazené do jiných 

kategorií).  

– Schůzka kolegia s projektovou podporou proběhne 9. 6.  

– IT na rektorátě – bude vytvořen návrh pořadí středisek k převzetí, formálně ošetřeno 

pomocí předávací šablony. Veselý pošle Matyskovi nejnovější verzi, Matyska 

zapracuje do oficiální odpovědi kvestorovi.  

 

 

 

 

 

Zapsala:     Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Luděk Matyska 

ředitel ÚVT MU 


